

CERTIFICATE

awarded to

Tech Semiconductors Co.,Ltd
No.162, Shengli Street, Xiangcheng District,
441021, Xiangyang City, Hubei Province,
China

TÜV Rheinland (China) Ltd.

confirms, as an IRIS Certification® approved certification body, that the Management System of the above organization has been assessed and found to be in accordance with the

IRIS Certification® Conformity assessment:2020 and based on ISO/TS 22163:2017

for the activities of Design and Development and Manufacturing for the scopes of certification: 05 (Auxiliary systems), 19 (Single railway components)

Design & Development and Manufacturing for the Products of Thyristors & Diodes Series, Power Semiconductor Assemblies for Railway Locomotives

Certificate valid from: 21/12/2021 Certificate valid until: 20/12/2024*

Current date: 17/12/2021

Certificate-Register-No: 39 10 007 1807

^{*} Providing that the subsequent surveillance audits are successful before the validity date of the previous audit. Certification body address: AVIC Building, No.10B, Central East 3rd Ring Road, Chaoyang District - 100022 Beijing - China



认证证书

湖北台基半导体股份有限公司 中国湖北省襄阳市襄城区胜利街 162 号 邮编: 441021

经

莱茵检测认证服务(中国)有限公司

确认, 作为 IRIS 批准的认证机构, 评定上述组织的管理体系已符合

IRIS认证准则: 2020 ISO/TS 22163: 2017

标准的要求

05(辅助系统)、19(单一零部件) 铁路机车用晶闸管、整流管系列产品、 功率半导体组件的设计开发和生产

证书生效日期: 21/12/2021

证书有效期至: 20/12/2024*

签发日期: 17/12/2021

证书登记号码: 39 10 007 1807

该文件是英文证书的翻译件,需要与英文证书同时使用才有效。

* 后续年度监督审核按期通过为本文件有效的前提条件。 认证机构地址:中国北京市朝阳区东三环中路乙 10 号艾维克大厦 邮编: 100022

